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تعداد فیلمهای فجر امسال بیش از سال گذشته و تعداد افرادی که دخالت دارند نیز خیلی بیشتر از سال قبل است| رایتل اعلام

ورشکستگی کرده است.

زارعپور، وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران؛ 

زارعپور، وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران اظهار داشت:

از اینترنتهای ماهوارهای از جمله استارلینک استقبال میکنیم اما باید قواعد را بپذیرند.
به گزارش اسپادانا خبر، وی ادامه داد: 

 3 هزار روستا داریم که هنوز به اینترنت متصل نیستند که با این اقدام میتوان آنها را به اینترنت متصل کرد.

او همچنین بیان داشت:

ورشکستگی را هم تنها رایتل اعلام کرد. بقیه اپراتورها نیز نامههایی نوشتند که در حال بررسی هستیم. در مدت اخیر ترافیک
بینالمللی اپراتورها کاهش پیدا کرده اما محل درآمد اینها فقط ترافیک بینالمللی نیست بلکه مجموع درآمد آنها افزایش

یافته است. در جلسه آینده شورای عالی فضای مجازی مصوبهای را بررسی خواهیم کرد تا امکانات جدیدی برای اپراتورهای
اختصاص یابد و مدلهای جدیدی برای اقتصاد آنها خواهد بود.

او همچنن گفت:

تعداد فیلمهای فجر امسال بیش از سال گذشته است. تاکنون ۷۵ فیلم به جشنواره فیلم فجر رسیده و کارهای بررسی فیلمها
در حال انجام است. تعداد فیلمها از سال گذشته بیشتر است و تعداد افرادی که دخالت دارند نیز خیلی بیشتر از سال قبل

است.
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